

THODUKONICS

POWERPHONE

WIRELESS INTERPHONE SYSTEMS

Thodukonics Introducing advanced intercommunication equipment Powerfone. The main advantage of the Powerfone is that, this intercom phone requires no any wiring as it works on the 110/230 volt ac electric power supply lines. You will get the maximum operating range on the same transformer in the same electric phase lines. As we use high quality components and precision tuned electronic oscillator circuits and also the advanced FM technologies in our systems, you will get the digital clarity conversation and long range than the same products available in the global market place.

- ◆ WIRELESS OPERATION
- ◆ WORKS ON 110/240V AC POWER LINE (90~250V)
- ◆ FM TECHNOLOGY
- ◆ DIFFERENT CHANNELS AND
- ◆ DIFFERENT SECURITY CODE
- ◆ LONG RANGE
- ◆ FULL DUPLEX COMMUNICATION
- ◆ ORIGINAL RING BACK TONE
- ◆ ONE YEAR WARRANTY



WIRELESS HOT LINE INTERCOM : You can communicate between two station. Range up to 2 km. (Only in rural area on same electric phase)

CALL TRANSFERRING INTERCOM : You can also transfer telephone call. Range up to 2 km. (Only in rural area on same electric phase)

MASTER SLAVE INTERPHONE : You can communicate between master and slave, but no between slaves. Range up to 2 km. (Only in rural area on same electric phase)

Wireless Apartment Door phone up to 1000 stations: You can communicate between the Gate/Door phone and indoor phone without any wiring. You can also operate gate lock from the indoor phone. Range up to 2KM. (only in rural area on same phase)

MULTI-LINE INTERPHONE : You can communicate between all extensions. (Range 100m in same phase, range up to 2km on single pair parallel cabling)

Mfd By THODUKONICS
Web : www.thodukonics.com

THODUKONICS

POWERFONE

DRAHTLOSE INTERFON-SYSTEME

Thodukonics, das vorgerückte Verkehrausrüstung Powerfone einführt. Der Hauptvorteil des Powerfone ist der, dieses Wechselsprechanlagetelefon erfordert keine jede mögliche Verdrahtung, da es auf den Linien 110/230-Volt-Wechselstrom der Stromversorgung funktioniert. Du erhältst den maximalen Betriebsbereich auf dem gleichen Transformator in den gleichen Phase elektrischen Linien. Da wir Qualität Bestandteile und Präzision abgestimmte elektronische Oszillatorstromkreise und auch die vorgerückten FM Technologien in unseren Systemen verwenden, erhältst du das digitale Klarheit Gespräch und die lange Strecke als die gleichen Produkte, die im globalen Marktplatz vorhanden sind.

- ◆ DRAHTLOSER BETRIEB
- ◆ ARBEITEN ÜBER 110/230V WECHSELSTROM-LINIE
- ◆ FM TECHNOLOGIE
- ◆ UNTERSCHIEDLICHE FÜHRUNGEN UND
- ◆ UNTERSCHIEDLICHER SICHERHEIT CODE
- ◆ LANGE STRECKE
- ◆ GEGENSEITIGE VERSTÄNDIGUNG
- ◆ URSPRÜNGLICHER RING-RÜCKSEITE TON
- ◆ EINE JAHR-GARANTIE



DRAHTLOSER HEISSER DRAHT WECHSELSPRECHANLAGE: Du kannst zwischen Station zwei in Verbindung stehen. Strecke bis 2 Kilometer. (Nur im ländlichen Gebiet auf der gleichen elektrischen Phase)
ANRUF-BRINGENDE WECHSELSPRECHANLAGE: Du kannst Telefonanruf auch bringen. Strecke bis 2 Kilometer. (Nur im ländlichen Gebiet auf der gleichen elektrischen Phase)
ANRUF-WÄHLENDE WECHSELSPRECHANLAGE: Du kannst Telefonanruf vom Remotesatz auch bilden. Strecke bis 2 Kilometer. (Nur im ländlichen Gebiet auf der gleichen elektrischen Phase)
HERR-SKLAVEinterfon: Du kannst zwischen Meister und Sklaven in Verbindung stehen, aber nicht zwischen Sklaven. Strecke bis 2 Kilometer. (Nur im ländlichen Gebiet auf der gleichen elektrischen Phase)
MEHRKANALinterfon (EPAX, EPABX): Du kannst zwischen allen Verlängerungen in Verbindung stehen. (Strecke 100m in der gleichen Phase, Strecke bis zu 2km auf der Parallelverkabelung des einzelnen Paares)

THODUKONICS POWERFONE Telefon +91 484 2340209
Netz: www.thodukonics.com/de